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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXXIII/2018 

 

 

z XXXIII nadzwyczajnej sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła 

się w dniu 04 stycznia 2018 r., w Urzędzie Miejskim Gminy Rakoniewice, Osiedle Drzymały 

25. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 04 stycznia 2018 r., o godz. 14:00, 

zakończono w dniu 04 stycznia 2018 r., o godz. 14:40. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych, 

nieobecnych – 1 radny. 

 

Radni nieobecni, a nieusprawiedliwieni na podstawie § 3 ust. 2 uchwały Nr XV/155/2003 

Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 29.12.2003 r.: 

- Rafał Siemieńczuk 

 Radni nieobecni – usprawiedliwieni : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic 

2. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

3. Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy 

4. Bartosz Krzyżanowski – Radca Prawny 

5. Danuta Marciniak – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach 
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Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a. upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w 

ustawie z dnia 10.04.1997 r. – Prawo energetyczne, 

b. zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

c. zmiany Uchwały Nr XXXII/245/2017 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 

15 grudnia 2017r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2018-2023 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji 
Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał 

Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXXIII/247/2018 

XXXIII/248/2018 

XXXIII/249/2018 

 

 

 

 

4 – 5 

  5 – 7 

7 - 9 
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Przebieg XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 04 stycznia 2018 r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na sesji. 

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza, zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (wniosek stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad.  

Nie zgłoszono żadnych  wniosków, w związku z czym Przewodniczący stwierdził, że na sesji 

obowiązuje ustalony wcześniej porządek obrad.   

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

 

Protokół Nr XXXII/2017 z XXXII sesji VII kadencji Rady Miejskiej został dostarczony 

radnym drogą elektroniczną, poprzez umieszczenie w module „Informator” programu e’Sesja, 

wyłożony był do wglądu wcześniej w biurze Rady oraz przed sesją. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

 

Radni nie zgłosili uwag ani żadnych wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXII sesji.  

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu wzięło udział 14 obecnych na sesji radnych : 

• za przyjęciem protokołu głosowało - 14 radnych;  

• przeciwko - 0 radnych;  

• wstrzymało się - 0 radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła protokół z XXXII sesji Rady.  

 

Pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić zapytanie, interpelację lub 

wniosek.  

 

Radna Gabriela Cielecka zwróciła się do wszystkich obecnych o pomoc i poparcie w 

powstrzymaniu powstania inwestycji polegającej na budowie instalacji do produkcji nawozu 

organicznego w Tłokach (na granicy z Rostarzewem). Przy okazji zaprosiła wszystkich do 

uczestnictwa w Zebraniu Wiejskim w Rostarzewie, w dniu 12.01.2018 r., o g. 19.00, które 

będzie poświęcone tej sprawie (w zebraniu wezmą udział także : Dorota Jaśkowiak – 

Przewodnicząca Rady Powiatu Grodziskiego oraz Mariusz Zgaiński – Starosta Grodziski). 

Radna podkreśliła, że sprawa jest pilna, a mająca powstać inwestycja może w znaczący 

sposób pogorszyć warunki życia mieszkańców Rostarzewa.    

 

Więcej radnych nie zabrało głosu.  

 

Pkt 5. Podjęcie Uchwał:  

A) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Rakoniewicach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa  

w ustawie z dnia 10.04.1997 r. – Prawo energetyczne przedstawiła Danuta Marciniak – 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakoniewicach.  

Decyzje administracyjne dotyczące zryczałtowanego dodatku energetycznego dla odbiorców 

wrażliwych energii elektrycznej. o których mowa w art. 3 pkt. 13c ustawy z dnia 10 kwietnia 

1997 r. - Prawo energetyczne, z mocy ustawy, wydaje Burmistrz gminy.  Aby ww. decyzje 

mógł w imieniu Burmistrza wydawać Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, potrzebne jest 

upoważnienie. 

W projekcie uchwały upoważnia się Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Rakoniewicach do załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej - prowadzenia 

postępowań i wydawania decyzji administracyjnych dotyczących zryczałtowanego dodatku 

energetycznego dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej, o których mowa w art. 3 pkt. 

13c ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. - Prawo energetyczne, zamieszkałych na terenie gminy 

Rakoniewice.  
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Radny Wiesław Borowski zapytał, co oznacza określenie „odbiorca wrażliwy” i czy każdy 

może się o taki dodatek ubiegać. 

 

Bartosz Krzyżanowski – Radca prawny wyjaśnił, że pojęcie to jest definiowane w ustawie 

Prawo energetyczne. Są to odbiorcy końcowi czyli tzw. konsumenci.  

 

D. Marciniak dodała, że o dodatek energetyczny może wnioskować każda osoba, która 

otrzymuje dodatek mieszkaniowy (jest to powiązane). 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Nad projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych :  

• za przyjęciem projektu uchwały - 14 radnych;  

• przeciwko – 0 radnych;  

• wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXIII/247/2018 w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rakoniewicach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie 

z dnia 10.04.1997 r. – Prawo energetyczne stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

B) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok przedstawiła 

Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy.  

 

Najpierw Burmistrz dr Gerard Tomiak odniósł się do najważniejszych proponowanych zmian. 

Poinformował, że Gmina rozstrzygnęła przetargi na budowę ulicy Tetmajera  

w Rakoniewicach, budowę drogi w Wiosce i budowę drogi w tzw. Starym Drzymałowie, 

czyli usytuowanej za firmą Ponetex. Burmistrz dodał, że sprawdziły się prognozy i realizacja 

inwestycji podrożała o około 20%. Dalej poinformował, że wraz z Sekretarzem Gminy – 

Jarosławem Marciniakiem spotkał się z Jolantą Goszczyńską - Wielkopolskim Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków, gdzie rozmawiano m.in. o ewentualnych zmianach w otoczeniu 

budynku pałacu, o jednej z dróg dojazdowych i o parkingu. Konserwator wstępnie wyraziła 
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zgodę, aby plac dookoła pałacu, droga dojazdowa i parking były wykonane z kostki 

granitowej oraz zgodziła się na zwężenie ścieżek.      

 

Następnie Sekretarz przedstawił radnym projekt koncepcji zagospodarowania terenu przy 

pałacu.  

 

Dalej Skarbnik szczegółowo omówiła proponowane zmiany, które dotyczą : 

Zmiany w wydatkach  

 

W wyniku zakończonych postępowań o zamówienie publiczne na niżej wymienione zadania 

brakuje środków w celu podpisania umów. W związku z powyższym muszą być dokonane 

zmiany zapisów w wydatkach budżetu na rok 2018. 

Dz. 600 Transport i łączność 

Rozdz. 60016 Drogi publiczne gminne 

Wydatki majątkowe zapisane w WPF do realizacji w roku 2018  

Zwiększenie wydatków  

1.Zadanie  „Przebudowa ul. Tetmajera w miejscowości Rakoniewice”  o kwotę : 170.000,00 

zł  

2. Zadanie  „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wioska”  o kwotę :  115.000,00 zł      

Rozdz. 60017 Drogi wewnętrzne 

Wydatki majątkowe zapisane w WPF do realizacji w roku 2018  

Zmniejszenie wydatków  

Zadanie : „Przebudowa drogi wewnętrznej Drzymałowo – Rakoniewice”  o kwotę : 

290.000,00 zł  

(niższa wartość kosztów po przetargu)  

Wydatki majątkowe jednoroczne   

Zmniejszenie wartości  

Zadanie : „Budowa dróg wewnętrznych os. Parkowe II ”  o kwotę : 295.000,00 zł  

 

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Rozdz. 92105  Pozostałe zadania w zakresie kultury 

Zmniejszenie o kwotę : 14.000 zł w tym z § 4170 – 750 zł, § 4300 – 13.250 zł. 

 

Rozdz. 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami    

Wydatki majątkowe jednoroczne  

Zmiana nazwy zadania : „budowa parkingu w zabytkowym parku w Rakoniewicach” po 

zmianach „budowa dróg i ścieżek w zabytkowym parku w Rakoniewicach”  oraz zwiększenie 

wydatków na to zadanie  o kwotę : 300.000 zł ( po zmianach 500.000 zł) 

 

Rozdz. 92195 Pozostała działalność 

Zwiększenie § 4170 – 750 zł, § 4190 – 12.500 zł, § 4300 – 750 zł  (zabezpieczenie środków 

związane z  przyznaniem wynagrodzenia dla członków Sądu Konkursowego i nagród na 

opracowanie projektu Pomnika Pamięci i Wolności w Rakoniewicach). 
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Burmistrz poinformował o rozstrzygniętym konkursie na pomnik Pamięci i Wolności, który 

ma powstać na rakoniewickim rynku (radni zapoznali się z wizualizacją projektów pomnika). 

Przypomniał, że obecnie, w miejscu, gdzie ma stanąć pomnik, znajduje się kamień z tablicą 

poświęconą mieszkańcom Rakoniewic zamordowanym w Katyniu oraz z dopiskiem pamięci 

ofiar katastrofy smoleńskiej. Burmistrz poinformował, że zrodził się pomysł, aby obok 

pomnika znalazła się tablica informująca, że w tym punkcie znajdował się taki obelisk, a sam 

obelisk przenieść na teren muzeum pożarnictwa lub w jakieś inne, godne miejsce.   

 

Sekretarz Gminy dopowiedział, że w ubiegłym roku, kiedy odbyło się z panią Konserwator 

spotkanie na ten temat, jednym z postawionych przez nią warunków było, aby nie znalazły się 

dwa pomniki obok siebie.   

 

Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia projektu uchwały. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Nad projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych :  

• za przyjęciem projektu uchwały - 14 radnych;  

• przeciwko – 0 radnych;  

• wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXIII/248/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

C) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/245/2017 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach z dnia 15 grudnia 2017r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2018-2023 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W niniejszej uchwale dokonuje się następujących zmian zmiany Uchwały Nr 

XXXII/245/2017 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 15 grudnia 2017 r. w sprawie : 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2018–  2023 

 

Zmiany w załączniku Nr 1 pn. „ Wieloletnia Prognoza Finansowa” dotyczy roku 2018 

Informacje uzupełniające o wybranych rodzajach wydatków budżetowych  

pkt.11.3 wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy – zwiększenie o 

kwotę : 9.649,30 zł  
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pkt.11.31 bieżące - zwiększenie o kwotę : 14.649,30 zł  

pkt.11.3.2 majątkowe  – zmniejsza  się  o kwotę : 5.000 zł  

pkt.11.4 wydatki inwestycyjne kontynuowane – zmniejsza  się  o kwotę : 5.000 zł  

pkt.11.5 nowe wydatki inwestycyjne  – zwiększa się  o kwotę : 5.000 zł  

Dla roku 2019  

pkt.11.3 wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy – zwiększenie o 

kwotę : 17.579,16 zł , pkt.11.31 bieżące - zwiększenie o kwotę : 17.579,16 zł  

Dla roku 2020  

pkt.11.3 wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy – zwiększenie o 

kwotę : 17.579,16 zł , pkt.11.31 bieżące - zwiększenie o kwotę : 17.579,16 zł  

Dla roku 2021  

pkt.11.3 wydatki objęte limitem, o którym mowa w art.226 ust.3 pkt.4 ustawy – zwiększenie o 

kwotę : 2.929,86 zł , pkt.11.31 bieżące - zwiększenie o kwotę : 2.929,86 zł  

 

Dane uzupełniające o długu i jego spłacie  

 

W dniu 21.12.2017 zawarto umowę z Bankiem Polska Kasa Opieki S.A. na emisję obligacji, w 

roku 2017 - emisja obligacji wyniosła 2.000.000 zł w związku z powyższym w poz. 14.1 „ 

spłata rat kapitałowych oraz wykup papierów wartościowych, o których mowa w pkt.5.1. 

wynikające wyłącznie z tytułu zobowiązań już zaciągniętych  

zostaje uaktualniona w latach 2020-2023 przypadające do wykupu kwoty w poszczególnych 

latach jest to kwota dla danego roku : 500.000 zł . 

 

W  załączniku Nr 2 pn. „ Wykaz przedsięwzięć do WPF wprowadzono następujące zmiany:  

 

W wydatkach na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w pkt.1.1 i 

1.2  –  wydatki bieżące  

Dodano zmian dotyczące zadania:  

„Zapewnienie obsługi urzędu - dzierżawa aparatów telefonicznych i drukarek na lata 2016-

2019 ” polegającego na zawarciu kolejnej umowy na lata 2018 – do 2021, a tym samym 

zwiększono łączne nakłady o kwotę : 52.737,48 zł w tym : w roku 2018 o 14.649,30 zł, 2019 

– 17.579,16 zł,  2020 – 17.579,16 zł, 2021 – 2.929,86 zł. 

Po dokonanych zmianach  , łączne nakłady finansowe to kwota : 173.721,69 zł, limit 2018 – 

45.859,38 zł, limit 2019 – 38.385,88 zł. 2020 – 17.579,16, 2021 – 2.929,86  limit zobowiązań 

razem : 104.754,28 zł.  

Środki na to zadanie są zaplanowane w poszczególnych latach w dziale: administracja 

publiczna , rozdział urzędy gmin, miast. 

W wydatkach na programy, projekty lub zadania pozostałe  w wydatkach 

majątkowych:  

Dokonano zmian w związku z rozstrzygnięciami przetargów na roboty budowlane  

w łącznych nakładach  finansowych  oraz limitów na rok 2018 .   

 

Projekt : „ Przebudowa ul. Tetmajera w miejscowości Rakoniewice – poprawa infrastruktury 

drogowej na terenie gminy”,  zwiększono łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań na rok 

2018 o kwotę : 170.000 zł    

Po zmianach : łączne nakłady : 695.000 zł  ,  limit na 2018 –670.000 zł  , limit zobowiązań : 

670.000 zł 
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Projekt : „Przebudowa drogi wewnętrznej Drzymałowo – Rakoniewice” – poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie gminy”, zmniejszono łączne nakłady finansowe i limit 

zobowiązań na rok 2018 o kwotę : 290.000 zł        

Łączne nakłady : 739.766 zł ,  limit na 2018 – 710.000 zł  , limit zobowiązań : 710.000 zł 

Projekt : „ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Wioska ” – poprawa infrastruktury 

drogowej na terenie gminy ”,  zwiększono łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań na 

rok 2018 o kwotę : 115.000 zł         

Łączne nakłady : 815.000 zł  ,  limit na 2018 – 815.000 zł  , limit zobowiązań : 815.000 zł 

Projekt : „ Przebudowa ul Piaskowej w miejscowości Rakoniewice I i II etap ” – poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie gminy ”      

Łączne nakłady : 1.280.000 zł,  limit na 2018 – 1.200.000 zł, limit zobowiązań : 1.200.000 zł. 

Projekt : „ Przebudowa ul Piaskowej w miejscowości Rakoniewice I i II etap ” – poprawa 

infrastruktury drogowej na terenie gminy ” , zwiększono nakłady finansowe o kwotę : 30.000 

zł , które dotyczą wykonanej dokumentacji w roku 2016. 

Łączne nakłady : 1.280.000 zł,  limit na 2018 – 1.200.000 zł, limit zobowiązań : 1.200.000 zł 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Nad projektem uchwały głosowało 14 obecnych radnych :  

• za przyjęciem projektu uchwały - 14 radnych;  

• przeciwko – 0 radnych;  

• wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXIII/249/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/245/2017 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 15 grudnia 2017r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2018-2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pkt 6. Wolne wnioski i informacje.  

Burmistrz powrócił do sprawy, którą poruszyła wcześniej radna G. Cielecka, a która dotyczy 

planowanej inwestycji w Tłokach (budowa instalacji do produkcji nawozu organicznego). 

Poinformował, że sprawa jest w ciągu administracyjnym, Gmina Rakoniewice została uznana 

jako strona postępowania. Obecnie czekamy na decyzję Burmistrza Wolsztyna co do 

powstania tej inwestycji. Jeśli będzie ona pozytywna, to Gmina z pewnością wyrazi swój 
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sprzeciw. Burmistrz stwierdził, że zaangażowanie jak najszerszego grona osób jest tutaj 

potrzebne i wskazane.   

 

Radna G. Cielecka podziękowała za poczynione działania w tej sprawie. Stwierdziła, że jeśli 

inwestycja w Tłokach powstanie, w Rostarzewie w bardzo znaczący sposób pogorszą się 

warunki życia. Za przykład podała inwestycję tego samego przedsiębiorcy, która powstała  

w Ruchocicach i która stała się bardzo uciążliwa dla mieszkańców tej wsi.    

 

Radny W. Bazan zauważył, że w centrum Ruchocic powstała jeszcze uciążliwsza inwestycja, 

z ilością 3.000 sztuk trzody chlewnej. 

 

Burmistrz przypomniał, że jeśli chodzi o tę inwestycję, to Wojewoda podjął decyzję  

o możliwości jej powstania.   

 

Radna G. Cielecka przypomniała, że gdy podobna miała powstać w Tarnowie, osobiście 

namawiała rolników z Rostarzewa, aby jechali na protest.  

 

Radny W. Bazan powiedział, że obecnie w tym miejscu powstały kurniki i nie są one 

kłopotliwe.   

 

Dalej radna G. Cielecka poruszyła kwestię obwodnicy dla Rostarzewa. Zauważyła, że po 

powstaniu autostrady natężenie ruchu w Rostarzewie wzrosło jeszcze bardziej. Odległość 

między domami a jezdnią jest bardzo mała (na ulicy Wolsztyńskiej ok. 2 m). Zdaniem radnej 

jest to skandal.      

 

Radny Wiesław Borowski stwierdził, że korzystanie ze ścieżek pieszo-rowerowych 

usytuowanych przy drogach także nie jest zdrowe. 

 

Radna potwierdziła, ale zauważyła, że jest bezpiecznie. 

 

Radny J. Bernakiewicz poinformował, że mieszkańcy Jabłonny sygnalizują, że już 

dwukrotnie na ulicy Rakoniewickiej nie zostały odebrane śmieci.  
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Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Pkt 7. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku  

z czym ogłosił zakończenie obrad XXXIII sesji VII kadencji Rady.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Rakoniewice, dnia 10 stycznia 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady  

Krzysztof Krawczyk 

 

 

Protokolant                    .................................. 

Magdalena Chojnacka  

 

.......................................... 

 

 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

 

1. Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

2. Lista obecności radnych. 

3. Uchwała Nr XXXIII/247/2018 w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rakoniewicach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym 

mowa w ustawie z dnia 10.04.1997 r. – Prawo energetyczne, 

4. Uchwała Nr XXXIII/248/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

5. Uchwała Nr XXXIII/249/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/245/2017 Rady 

Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 15 grudnia 2017r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2018-2023 

 


